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Referat Bestyrelsesmøde Holstebro Golfklub 

Dato og sted: 15. august 2023, fra 16.30 til 20.30, Holstebro GK, Brandsbjergvej, 7500 Holstebro. 

Deltagere: Henrik Hagensen (HH); Peder Johansen (PJ); Preben Dinsen (PD); Kristian Grud (KG); 

Flemming Antonsen (FA); HC Krogh (HC gik kl. 19); Frode Pagh Bæk (FB); Per Østergaard (PØ) 

Afbud:  FA 

Mødeleder:  PD 

Referent:  HH 

  
1. Besøg af udvalg - Begynderudvalget v. Jens Lykkegaard 

Der har været 6 hold igennem i år - 3 turbohold på én dag og 3 hold over to dage, hvor holdene 
over to dage giver bedre mulighed for at knytte lidt praksis på teorien. Begyndermatcher har kørt 
med et korps af ca. 25 hjælpere, hvilket har haft kæmpe værdi for alle. Korpset har fået god hjælp 
af Paul Andersen fra regeludvalget. Der skal være obs på behovet for muligheder for træning og for 
tiltag for de unge i særdeleshed. Samarbejdet med Else i administrationen har fungeret rigtig godt. 
Stor ros til det store arbejde i begynderudvalget.  

2. Underskrift af referat fra sidste møde.  Godkendt uden bemærkninger 
3. Nyt fra formanden. 

-DGI’s nye golfkonsulent kommer på besøg ultimo august. 
-Hul 11 på Skovbanen er kåret blandt de 100 bedste i Europa - stor ros til greenkeeperne. 
-Der er skraldespande på hul 1, 10 og efter 18, som spillere anmodes om at benytte. 

3. Nyt fra Golf manager. 
-Tidsbestilling på Golfbox på Par3 banerne er indført - links er på hjemmesiden. Mange fordele for 
spillerne ved indførelse. 
-Buggy situation nu/fremadrettet – 13 stk (hvoraf 8 er lejede udløber i 2023) på Skovbanen og 6 på 
Storåbanen. KG mødes med forhandler for at finde løsning fremadrettet.  
-Træningsbanerne fremadrettet - evt. fremtidige boldautomater og robot-boldopsamlere blev 
drøftet. 
-Himmerland har forespurgt på en gensidig greenfee samarbejdsaftale: grønt lys fra bestyrelsen. KG 
har bolden. 
-Vandinddrivelsesaftalen i Storå er forlænget. 

4. Gennemgang af månedsopfølgning 
Gennemgået af HC – fortsat god udvikling med gode greenfee-indtægter og lavere baneudgifter og 
den fortsatte opbakning til begge caféer er meget vigtig. 

5. Status på evt. køb af Storådalen 
Arbejdsudvalget fremlagde status på arbejdet - der arbejdes videre på processen. 
Baneejer er startet på stabilisering af skrænten ved restauranten uden indblanding fra HGK. 

6. Nyt fra udvalg. 
-begynderudvalg 
-elite-/juniorudvalg: Eliteholdene har gjort det godt og der er en god stemning på holdene. Der har 
været afholdt fællesarrangement og bymatcher for juniorerne. Gert Laustsen gør et stort arbejde 
med opsætning af diverse matcher. 
-baneudvalg: Der er godkendt ekstrabevilling til gødning. 2024 Budgetforslag udarbejdes på næste 
møde. 
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-baneservice: Der opleves en stigende tendens til at spillere ikke bekræfter deres tider samt enkelte 
gratister. Kørsel intensiveres. Tak til banekontrollen for god præventiv virkning. 
-fondsudvalg: 
-turneringsudvalg: Der har været afholdt 2 feriematcher og Hästens Holstebro Open med flot 
fremmøde. Næste match er klubmesterskabet d. 9.-10. september - tilmelding er åben. 
-hcp & regel udvalg: intet nyt 
-rekrutteringsudvalg (afventer) 

7. Evt. 
Intet. 

 

 

 


